
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 03 / 2018 

 
Datum:   20.3.2018 od 14.00 
Místo konání:  loděnice ASC Dukla Praha  
Přítomni:    D. Macháček, P. Šveňha,  V. Chalupa, Z. Pecka, P. Hlídek, M. Polášek 
Předsedové komisí : Z. Mejstřík, M. Lorenc, M. Matoulek 
Členové komisí :  M. Kurfirst, M. Frabša, D. Kučera 
Omluveni :  J. Starosta, J. Lukš, R. Vondrák, J. Poláček, P. Janák, T. Kubín, T. Macas. Z. Norková 
Trenéři :  V. Kučera 
ASC Dukla :  V. Maleček 
Zápis:  J. Johánek 
Hosté :  V. Huja 
     
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace J. Johánkem 
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Termín: měsíčně 
odpovídá:  T. Macas 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
V evropských dotacích zatím nic nového není. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
03/03/2017 Vypracovat směrnici pro evidenci hospodaření s majetkem ČVS (včetně SCM) 
Odloženo na příští jednání P-ČVS 
Termín: únor 2017 
Odpovídá:  J. Johánek 
 
09/01/2017 Zpracovat ve spolupráci s pojišťovacími makléři doporučení pro kluby týkající se pojištění klubů, 
jejich členů (sportovců, trenérů, činovníků), majetku a odpovědnosti za škody 
Podána informace, trvá. Makléři ale odmítají pojistit klubové lodě. ČVS bude dávat doporučení. 
Termín: březen 2017 
Odpovídá: J. Johánek 
 
10/04/2017 Kontaktovat pozůstalé po J. Prepslovi ve věci odkoupení či propůjčení cen z archívu pana Prepsla 
Úkol trvá. Pracovní skupina Z. Pecka, P. Šveňha, M. Frabša budou kontaktovat dědice se zájmem o odkoupení.  
Termín: březen 2017 
Odpovídá: Z. Pecka 
 
11/01/2017 Aktualizovat Statut LK ČVS 
Termín: květen 2018 
Odpovídá: M. Matoulek 
 
01/01/2018 Navrhnout kandidáta na předsedu společenské komise 
Úkol trvá. 
Termín: duben 2018 
Odpovídá: místopředsedové P-ČVS 



 
 
 
01/02/2018 Navrhnout kandidáta na předsedu zdravotní komise 
D. Macháček představil M. Matoulka, který bude předsedou zdravotní komise 
Úkol splněn 
Termín: únor 2018 
Odpovídá: místopředsedové P-ČVS 
 
02/01/2018 Zajistit podklady pro vznik a zaregistrování pobočného spolku Český veslařský svaz – halové 
veslování – p. s. a zároveň zařadit tuto skutečnost jako program na VH. 
Musí schválit VH ČVS úkol trvá 
Termín: červenec 2018 
Odpovídá: J. Johánek 
 
02/02/2018 Zajistit aktualizaci směrnice o používání záchranných vest pro žáky 
Termín: březen 2018 
Odpovídá: V. Kučera, J. Johánek 
 
03/01/2018 Zajistit prezentaci PR managera a web editora na webu ČVS 
Termín: březen 2018 
Odpovídá: V. Huja 
 
03/02/2018 Navrhnout kandidáta na předsedu majetkové komise 
Termín: duben 2018 
Odpovídá: M. Kurfirst 
 
03/03/2018 Navrhnout postup pořizování drobného majetku členům SCM a zveřejnění této informace na webu 
Termín: duben 2018 
Odpovídá: D. Kučera,  V. Kučera, V. Huja 
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS                                       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
2. Oddělení pozemků 470/16 v k. ú. Račice. Pozemky stále zůstávají ve spolupodílnictví ČVS a ČSK  

 hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

3. Pravidla čerpání prostředků z programu SCM (Normativ 2018/03/03) hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

4.  Směrnici pro správu, evidenci a zacházení s majetkem ČVS (Normativ 2018/03/01) 
        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

5. Směrnici ČVS o povinném používání plovacích vest u neplnoletých veslařů (Normativ 2018/03/02) 
        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

6. Účast L. Kubrychta jako vedoucí výpravy veslařů na YOG 2018, pokud ČOV nerozhodne jinak 
        hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

7. Návrh JUDr.Karolyiho na pozici ombudsmana ČOV na další volební období hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

 
8. Návrh D. Macháčka na pozici člena Pléna ČOV za ČVS hlasování 5 pro, 0 proti, 1 zdržel 

  
9. Zapůjčení 2- Filippi ( 90 kg) do ČVK Brno pro akademiky  hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
10. Zakoupení on-line kamerového systému na loděnici ČVS v Račicích v ceně do 35.000,- Kč. Bude napojeno na 

centrální kamerový systém v Račicích.  hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

  
Předsednictvo ČVS bere na vědomí : 
 

1. Informaci D. Macháčka o komunikaci S. Coxe se zástupci SK HAMR – veslování z. s. ve věci nominace A. Kapy 
do A týmu reprezentace 
 



 
Informace : 

 
1. D. Macháček  – FISA odsouhlasila přidělení MS ve veslování 2022 v Račicích. S tím souvisí i přidělení testovací 

regaty – MSU23 2021.  
2. Z. Mejstřík  – o zprávě, kterou obdržela DK ČVS, o porušování podmínek rozhodnutí P-ČVS ze dne 22.9.2017ve 

věci rozhodnutí DK ČVS č. 4-2017 ze dne 1.6.2017. 
3. D. Macháček  – o komunikace S. Coxe se zástupci SK HAMR – veslování z. s. ve věci A. Kapy 
4. V. Kučera – o školení trenérů licence C 
5. J. Johánek – o podané žádosti o neinvestiční dotaci Program VI – Olympijské sporty 
6. J. Johánek – o směšování mezd a fakturace trenérů do jednoho kritéria ze strany MŠMT 
7. V. Kučera – smlouvy s trenéry SCM a kluby jsou připraveny, čekáme na rozhodnutí MŠMT 
8. J. Johánek – o získání prostředků IOC na kvalifikaci na YOG 
9. V. Kučera – pravidla nominace na CEFTA zatím nebudou zveřejněna, protože probíhá diskuse o programu a 

počtech disciplín. Po vyjasnění budou pravidla zveřejněna. 
10. V. Chalupa – připravuje v květnu cestu z Českých Budějovic do Prahy, která bude součástí slavností Navalis 
11. J. Johánek – o získání osmiveslice Empacher (r. v. 1995 – V. Hvězda) bezúplatným převodem z MO ČR 
12. P. Šveňha – o zakoupení kamer na motorové čluny pro použití při regatách 
13. J. Johánek – o počtu přihlášených pořadatelů ergoregat 2018/2019 – zatím je pouze zájemce o I. Kolo a MČR. 

Bude řešeno do příštího jednání P-ČVS. 
 
 

Další P-ČVS proběhne 24. 4. 2018 od 14.00 v loděnici VK Blesk 
Zapsal: J. Johánek 20. 3. 2018 


